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Dziś w Sewilli dobyła się konferencja prasowa i prezentacja Aleksandara

Kolarova. Na wydarzeniu pojawił się Monchi, który odpowiadał tradycyjnie

na pytania dotyczące mercato. 

Jakie informacje otrzymałeś po wczorajszym meczu?

- Uważam, że posuwamy się do przodu, z czterech rozegranych meczów powiem, że

wczoraj opuściłem boisko z dobrymi odczuciami. Musimy się poprawić, ale zbliżamy

się do pomysłu na grę Di Francesco, jestem zadowolony.

Co może dać drużynie Kolarov?

- To było bardzo szybkie porozumienie, myślę, że Kolarov wiedział o naszym

zainteresowaniu nim, otrzymaliśmy wzajemne zainteresowanie, co pozwoliło na

bardzo szybkie porozumienie. Jeśli chodzi o to, co może nam dać, uważam, że nie

ma lepszej odpowiedzi niż wczorajszy mecz, posiada siłę, wydajność, wytrzymałość,

wczorajszy występ jest najlepszym podsumowaniem.

Porozmawiamy o Mahrezie? Jesteście gotowi z kolejną ofertą?

- Na ostatniej konferencji, Defrela, powiedziałem, że Roma doszła do punktu, który

uważamy za właściwy, przy tej okazji przypomniałem, że mamy do czynienia z

największą ofertą ekonomiczna w historii Romy, mówiąc o 30 mln euro plus bonusy.

Roma nie złoży innych ofert, uważamy, że z profesjonalnego punktu widzenia

wykonaliśmy wszelkie właściwe kroki, teraz piłka jest po stronie Leicester i czekamy

na odpowiedź. Są też inne możliwości, nad którymi pracujemy, przekazując tą samą

wiadomość spokoju, gdyż kadra jest zbudowana w 90 procentach. 

Nie jest ryzykownym zaczynać sezon z obroną, która nie jest w topowej

formie?

- Prawy obrońca, Karsdorp, trenuj z zespołem, zatem nie martwi, ponadto wydajność

Peresa jest dobra. Na lewej stronie jest Alex i również Jesus oraz Moreno, którzy

grają na tej pozycji, nie możemy kupić kolejnych bocznych obrońców i mieć 40

graczy w kadrze. Mamy wystarczające argumenty w obronie, aby zmierzyć się ze

startem ligi, ale powiedzieliśmy już, że po dwóch sparingach w Hiszpanii dokonamy

z trenerem podsumowania każdej formacji i ocenimy ewentualność wykonania

innych ruchów. 

Juve złożyło ofertę za Strootmana?

- Nie, nie mamy żadnego interesu w rozmawianiu z Juve czy innym klubem, aby

negocjować Kevina. 

Uważam, że Roma i Sevilla mają potencjał, aby walczyć zarówno w lidze

jak i Lidze Mistrzów? Roma może wygrać w tym sezonie tytuł?
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- Obydwa zespoły mają wystarczający potencjał, aby iść dalej w rozgrywkach, w

których będą występować. Najpierw Sevilla ma eliminacje Ligi Mistrzów, a Roma

jedzie do Bergamo, musimy myśleć o teraźniejszości. Przyszedłem mówiąc, że moim

celem była pomoc, aby zrealizować marzenia Romanistów, którymi jest wygrana.
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